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متن پرسش

با سلام: علما و اساتید طب ایرانی اسلامی دارن فریاد میزنن که ای ستاد مبارزه با کرونا، داروی ضد

ویروسی را ما در گیاهان دارویی یافته ایم و شماها مسول تلفات این چند ماهه در کشور هستید.

تعجب بنده در این است که حضرت آقا مقام رهبری نیز صرفا در جهت تاد آن ستاد سخن میرانند و

حتی میفرمایند من خود نیز تابع ستاد مقابله با کرونا هستم! این روش ظاهرا قانونی و خوب است،

اما سوال اینجاست که آیا روش بهتری برای اداره ی این شرایط وجود ندارد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به این فکر کنید که رهبر انقلاب پدیدهی کرونا را خیلی بالاتر از این حرفها

میدانند و مواظباند ما در دام جریانی که جبههی استکبار شکل دادهاند، نیفتیم و ظاهر قضیه را، تمام

قضیه ندانید. موفق باشید


